
From: Panel RBT2 / Commission RBT2 (CEAA/ACEE) <ceaa.panelrbt2-commissionrbt2.acee@canada.ca>
Sent: September 18, 2019 10:59 AM
To: Panel RBT2 / Commission RBT2 (CEAA/ACEE) <ceaa.panelrbt2-commissionrbt2.acee@canada.ca>
Subject: Roberts Bank Terminal 2 Project – Close of Public Record // Projet de Terminal 2 à Roberts Bank – Clôture du dossier public

Dear Participants,

On August 27, 2019, the Review Panel for the proposed Roberts Bank Terminal 2 Project (the Project) closed the public record for the environmental assessment. All closing remarks that were received have now been posted to the [Registry](#) for the Project. The Panel would like to thank all participants who participated in the environmental assessment process.

Next Steps

In accordance with the Terms of Reference established by the Minister of Environment and Climate Change (the Minister), the Panel has a total of 430 days from the date it was appointed (May 31, 2016) to complete its mandate, excluding the time the proponent took to respond to the Panel's requests for additional information. At this time, the Panel has completed Stage 1 - *Sufficiency review of the Environmental Impact Statement* and Stage 2 - *Conduct a public hearing* of the environmental assessment process. The Panel will now proceed to Stage 3 – *Review Panel Report*. During this last phase the Panel will write and submit their report to the Minister within the established time limit. The Panel Report and the Minister's decision, once available, will be posted to the Registry. Details on the Report Stage can be found in the Panel's Terms of Reference, which is available at the following link:

- <https://www.ceaa.gc.ca/050/documents/p80054/129459E.pdf> (CEAR #1680)

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding the environmental assessment, please send a message to CEAA.PanelRBT2-CommissionRBT2.ACEE@canada.ca.

Review Panel Secretariat, Roberts Bank Terminal 2 Project

c/o Impact Assessment Agency of Canada
22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3
CEAA.PanelRBT2-CommissionRBT2.ACEE@canada.ca
Toll free 1-866-582-1884

Chers participants,

Le 27 août 2019, la commission d'examen du projet proposé du terminal 2 à Roberts Bank (le projet) a clos le dossier public. Toutes les remarques finales reçues sont maintenant affichées au [Registre](#). La commission aimerait remercier tous les participants qui ont participé au processus d'évaluation environnementale.

Prochaines étapes

Conformément au mandat établi par la ministre de l'Environnement et du Changement climatique (la ministre), la commission dispose de 430 jours à compter de la date de sa nomination (le 31 mai 2016) pour remplir son mandat, excluant le temps pendant lequel le promoteur préparait ses réponses aux demandes de renseignements supplémentaires de la commission. La commission a présentement terminé l'Étape 1 – *Examen de caractère suffisant de l'étude d'impact*

environnemental et l'Étape 2 – *Tenue d'une audience publique* du processus d'évaluation environnementale. La commission entame l'Étape 3 – *Rapport de la commission d'examen* qui sera déposé à la ministre à l'intérieur du délai prescrit. Le rapport de la commission et la décision de la ministre, une fois disponible, seront affichés au registre public. Des détails sur l'étape de préparation du rapport sont disponibles dans le mandat de la commission, au lien suivant:

- <https://www.ceaa.gc.ca/050/documents/p80054/129459F.pdf> (CEAR #1680)

Vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à CEAA.PanelRBT2-CommissionRBT2.ACEE@canada.ca.

Secrétariat de la commission d'examen, Projet du Terminal 2 à Roberts Bank

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada
160, rue Elgin, 22ième étage, Ottawa ON K1A 0H3
CEAA.PanelRBT2-CommissionRBT2.ACEE@canada.ca
Tél. : 1-866-582-1884